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 Vážení spoluobčané 

a čtenáři Semčického zpravodaje,

uběhly 2 měsíce a je tu poslední zpravodaj letošního roku. Nadešel 

čas pro každého z nás, aby se s blížícími vánočními svátky zasta-

vil a trochu si odpočinul od každodenního spěchu a starostí, které 

nám celý rok přinesl. Zároveň máme čas o něm popřemýšlet. Pro 

mě je to období s velkou změnou, když jsem od vás dostala důvěru 

a stala se starostkou obce. Přestože jsem starostkou jen chvíli, 

vím, jak těžké je zajistit chod obce, protože jsem byla zastu-

pitelkou v posledních dvou volebních obdobích. Všichni 

víte, že dnešní doba není jednoduchá a veškeré změ-

ny, které chce obec provádět, musí mít podpořené 

fi nancemi. V letošním roce se podařilo získat dotaci 

na zateplení budovy a výměny oken v mateřské škole. 

Proto chci poděkovat paní starostce Daně Grebeňové 

a minulému zastupitelstvu za odvedenou práci. 

Je nyní na mně a novém zastupitelstvu, aby 

se nám podařilo uskutečnit akce, které jsou 

před námi. A je jich určitě hodně. První, ale 

zároveň milou akcí bylo rozsvěcení stromečku. 

Věřím, že se většině přítomných dětí a dospě-

lých líbilo. Potěšila mě velká účast. Ne všech-

no se podaří udělat dokonale, ale věřte, že 

jsme se snažili. 

Přeji vám za sebe, všechny zastupite-

le a za městnance obce, aby prosinec byl 

co nejklidnější. Užijte si vánoční svátky 

se svými blízkými v co největší pohodě. 

Do nového roku pak mnoho zdraví, 

spokojenosti a aby rok 2015 přinesl co 

nejméně starostí. Bude-li to v možnos-

tech obce, pak vám budeme s jejich pří-

padným řešením nápomocni. Těšíme se 

na spolupráci s vámi.

 Eva Horáková, starostka obce
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USNESENÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE SEMČICE

ZE DNE 10. LISTOPADU 2014

č. j. 
212/2014

I. Bere na vědomí
1. Důvodové zprávy:

a) k řešení konstantního přetlaku plynu před 
spotřebiči v kotelně ZŠ T. G. M. Semčice.

II. Schvaluje
1. Program ustavujícího zasedání zastupitelstva 

obce s následujícím doplnění: pod bodem č. 4 - 
Zřízení jiných výborů: určení počtu členů, volba 
předsedy a volba členů.

2. Ověřovatele zápisu p. Petra Košťála 
a Mgr. Bc. Nenčo Jordanova.

3. Navrhovatele usnesení Ing. Františka Šturmu 
a pí Petru Hornerovou.

4. Jednoho neuvolněného místostarostu obce.
5. Uvolněnou funkci pro starostku obce.
6. Veřejnou volbu starosty a místostarosty.
7. Do funkce uvolněné starostky pí Evu Horákovou.
8. Do funkce neuvolněného místostarosty Ing. Fran-

tiška Puršla, CSc.
9. Zřízení fi nančního výboru v počtu 3 členů.

Předseda: Petr Košťál 
Člen: Roman Moc
Člen: Ing. František Šturma

10. Zřízení kontrolního výboru v počtu 3 členů.
Předseda: Michal Šimůnek 
Členka: Klára Čerychová
Členka: Radka Klimo

11. Zřízení kulturního a sociálního výboru v počtu 
7 členů.
Předsedkyně: Petra Hornerová
Členka: Věra Stará
Členka: JUDr. Ludmila Puršlová
Členka: Jana Dlouhá
Členka: Vlasta Mičíková
Členka: Petra Hornerová ml.
Členka: Ing. Irena Králová

12. Zřízení stavebního výboru v počtu 5 členů. 
Předseda: Ing. František Šturma
Členka: Marcela Tichá

Člen: Karel Klimo st.
Člen: Roman Moc
Člen: Zdeněk Kroupa

13. Měsíční odměnu neuvolněnému místostarosto-
vi za období 2014–2018 ve výši 3 700 Kč hrubého 
s platností od 10. 11. 2014.

14. Měsíční odměnu členům a členkám obecního 
zastupitelstva za období 2014–2018 ve výši 800 Kč 
hrubého s platností od 10. 11. 2014.

15. Měsíční odměnu předsedům, předsedkyním 
výborů za období 2014–2018 ve výši 800 Kč hru-
bého s platností od 10. 11. 2014.

16. Měsíční odměnu předsedkyni komise za období  
2014–2018 ve výši 800 Kč hrubého s platností od 
10. 11. 2014.

17. V případě, že člen/členka zastupitelstva ještě 
vykonává funkci předsedy nebo je členem/člen-
kou některého z výborů nebo komisí, pak mu/
jí náleží odměna pouze za členství v obecním 
zastupitelstvu.

18. V případě, že osoba, která není členem/členkou 
obecního zastupitelstva, vykonává funkci předse-
dy/předsedkyně komise a je zároveň členem/člen-
kou jiného výboru, pak jí náleží odměna pouze 
za výkon funkce předsedy/předsedkyně příslušné 
komise.

19. Uzavřít smlouvu o dílo na odstranění závady kon-
stantního přetlaku plynu s družstvem  REGULA 
TERM se sídlem Anglická 121, Hrádek nad 
Nisou.

III. Ukládá starostce Evě Horákové
1. Ustanovení přestupkové komise. 
2. Ustanovení redakční rady Semčického zpra-

vodaje.
3. Uzavřít smlouvu s družstvem REGULA TERM se 

sídlem Anglická 121, Hrádek nad Nisou.

V Semčicích dne 10. 11. 2014

ZE STARÝCH SEMČIC

(Z místních kronik vybrala J. Čvančarová)

AMATÉRSKÉ DIVADLO 
V SEMČICÍCH - IX. ČÁST 

(ROD PAVLA ŠVANDY ZE SEMČIC)

5. ledna 1891 zemřel v Brně básník, spisovatel, 
ale především divadelní ředitel a podnikatel Pavel 
Antonín Martin Švanda ze Semčic ve věku 66 let. Byl 
pochován v rodinné hrobce na Vyšehradském hřbi-

tově nedaleko místa posledního odpočinku Boženy 
Němcové. 

S jeho jménem je spjata slavná éra českého divadel-
nictví v druhé polovici 19. století, zejména pražských 
arén. Narodil se 28. 11. 1825 jako syn Antonína Václa-
va Švandy, úředníka uliční (silniční) stavební správy 
a matky Marie Anny šlechtičny Jeronisové z Libušína. 
Stýkal se s Tylem a dalšími českými buditeli a jeho 
nadšení pro dramatické umění jej přivedlo k oltáři 
s vynikající umělkyní Eliškou Peškovou. Oba mimo 
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jiné působili v Zemském divadle v Praze. Po jeho 
 uzavření sestavil vlastní divadelní společnost a stal 
divadelním podnikatelem.

Pavel Antonín Švanda ze Semčic a jeho žena  Eliška 
Pešková měli spolu čtyři děti. Jaroslava Leopolda, 
spisovatele Pavla Antonína, Karla a dceru Marii. 
Všichni byli do jisté míry poznamenáni divadelním 
talentem svých rodičů, zejména Pavel Antonín ml. ze 
Semčic, který se také stal divadelním podnikatelem, 
ale když v roce 1903 utrpěl pádem z koně těžký úraz, 
prodal svou koncesi a žil do své smrti 24. ledna 1923 
v ústraní.

Karel Švanda ze Semčic se narodil r. 1867 v Pra-
ze a tamtéž zemřel roku 1928 jako JUDr. a sekční šéf 
Zemského výboru, poslední majitel divadla U Libu-
še a Smíchovské arény. Byl ženat dvakrát.  S první 
manželkou Luisou Kautskou neměl děti. Druhá 
manželka Emma roz. Jelínková, selská dcera kováře 
z Klenčí, byla vynikající herečka. Po smrti manžela 
řídila sama divadlo a později se vdala za herce Kadle-
ce. Judr. Karel Švanda ze Semčic a jeho žena Emma 
měli tři děti: Elišku, Marii a Emu. MUDr. Eliška 
Švandová se provdala za Ing. Šulce a ten přijal její jmé-
no, taktéž jejich dvě děti, Ing. František Švanda, který 
v roce 1965 emigroval do Německa a stal se vedoucím 
redaktorem rozhlasu Svobodná Evropa v Mnichově. 
Sestra Emilie se provdala za P. Chalupu.

Druha dcera Karla Švandy Marie se provdala za 
velkoobchodníka Ludvíka Kacera a rozvedla se bez-
dětná. Byla herečka, tanečnice, spoluzakladatelka 
divadla J. Wolkera v Praze. Spolu s dětmi své sestry 
Elišky Švandové, Emilií a Ing. Františkem Švandou 
restituovala nynější Švandovo divadlo na Smíchově.

Třetí dcera Karla Švandy, Ema Švandová ze Semčic 
se provdala za Bedřicha Dvořáka, majora a letce (za 
II. světové války sloužil u Royal Air Force), pozdě-
ji jako velitel vojenského letiště v Pardubicích. Oba 
zahynuli v roce 1950 ve vězení. Jejich syn Jaroslav 
zůstává nezvěstný.

Končíme tedy náš malý seriál tímto stručným 
popisem pohnutých osudů slavného rodu Švandů ze 
Semčic a zároveň i vypravování o amatérském divadle 
v Semčicích.

DĚLNICKÉ JÍZDENKY

Od 1. ledna 1993 byly zrušeny dělnické slevy jízd-
ného a to u ČSD i ČSAD. Slevy se zatím budou posky-
tovat dětem a u ČSD sedmdesátiletým. Pracovníci 
dojíždějící do Mladé Boleslavi platí plné jízdné, které 
bylo zvýšeno ze 7 Kč na 7,50 Kč. Další úpravy možno 
očekává od 1. dubna.

KOLKOVÁNÍ PENĚZ

Po rozdělení republiky vznikly mezi nástup-
nickými státy problémy peněz. Jako opatření má 
být kolkování. Na den 27. ledna 1993 svolal semčic-
ký starosta Ing. Jiří Čejka informační schůzi obča-
nů do sálu hostince, kde přítomným vyložil, jak 
se bude výměna peněz provádět. Zejména její prv-
ní etapa kolkování. Kupodivu tam nebylo moc 
lidí.

Ve čtvrtek 4. února 1993 byla celostátní akce 
výměny peněz zahájena. Již několik dní před tímto 
datem byli obyvatelé vyzváni, aby si nechali doma 
bankovky od 100 Kč a větší jen do celkové výše 4 tisí-
ce Kč a ostatní si uložili na vkladní knížky. Byla 
stanovena místa, kde budou peníze vyměňovány. 
V Semčicích to bylo na poštovním úřadě. Od deseti 
hodin, kdy bylo vyměňování zahájeno, stála u pošty 
fronta. Byli však brzy odbyti a pak už žádný nával. 
Peníze se vyměňovaly do neděle včetně. Od pondě-
lí už neokolkované bankovky neplatily. Ještě asi dva 
dny vyměňovaly závody.  Celkem bylo do spořitelen 
uloženo asi 10 miliard Kč a před spořitelnami stála již 
několik dní fronta.

SHOŘEL TRANSFORMÁTOR

12. února 1993 bylo místním rozhlasem oznámeno, 
že přijede ze Žatce podnikatelská fi rma KURO-KOM-
FORT a uspořádá prodejní výstavu v hostinci. Co čert 
nechtěl, nesvítila elektrika. V dolní části obce shořel 
transformátor a oprava byla provedena až druhý den. 
Soukromé podnikání je riziko.

ALBERON

Od měsíce dubna 1992 měla pronajatý velký han-
gár od VŠÚŘ Semčice, bývalé dílny semčického stat-
ku, fi rma Alberon. Podnik přepravuje na speciálních 
patrových automobilech s vleky nově vyrobené osob-
ní automobily z boleslavské automobilky. V semčic-
kých dílnách provádějí opravy, údržbu a tankují 
z čerpací stanice VŠÚŘ. Do Semčic jich denně při-
jíždí několik a pro svou délku tam obtížně zahýbají. 
V červenci 1994 fi rma činnost ukončila a odstěhovala 
se pryč.

Ze 17. na 18. prosince 1991 po období mrazů přes -
10 °C se najednou oteplilo a začal padat sníh s deštěm. 
V tu ránu bylo vše jedno kluziště. Náledí na promrz-
lé zemi zůstávalo dost dlouho a způsobilo nejedno 
neštěstí. 

Z NAŠEHO KRAJE

(Ze Starých obrázků Boleslavských)

 U SPRAVEDLNOSTI

Před nynějším mostem Božívodským, blíže k Cel-
ně, býval ještě jeden zděný most o jednom klenutém 

oblouku. Nyní jest zasypán. Tudy se vyváželi na káře 
odsouzenci na popraviště zvané „U Spravedlnosti“. 
Lokalita mezi Pírkovým sanatoriem a cestou vedou-
cí podél restaurace Koliba k bývalému letnímu kinu. 
Poslední poprava se zde měla údajně uskutečnit 
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v roce 1774. Kamenný křížek označuje místo, kde byla 
poslední justifi kace jistého Vtelenského na počátku 
let padesátých. Kamenný pískovcový lom sahal dříve 
až k tomuto křížku, kdež byl před sto lety malý chla-
pec z Plas zasypán. Na památku tohoto neštěstí tam 
byl křížek postaven.

BOLESLAVSKÉ ULICE

V Jičínské ulici byly samé stodoly, které několikrát 
vyhořely, posléze roku 1874. Mnohé byly doškami 
kryté. Výstražné tabulky v ulici vyvěšené zakazovaly 
„kouření tabáku a cigár“. (Bramborovou nať, višňové 
listí a rákos kouřiti snad bylo dovoleno.)

Jedna z nejzpustlejších ulic byla nynější Rybničná. 
Dříve se nazývala jinak, název její však uvésti  nelze, 

vypadala dle něho. Prostředkem vedla otevřená, 
hluboká a šeredná stoka, do které se házely zdechli-
ny koček, štěňat, myší, kachlíky z kamen, propálené 
trouby a rozličné odpadky. Po okrajích stoky, které se 
stále sesouvaly, byla chůze obtížná a při náledí pří-
mo nemožná. Podobná otevřená stoka byla ve Skali-
ci pod starou poštou (nyní již neexistující na náměs-
tí Míru). Kanalizace byla bídná, stok zakrytých bylo 
málo a byly špatné. Dno stoky se vydláždilo čedičem 
ze staré dlažby uliční na písek, z měkkého pískov-
ce Ptáckého se vyzdily postranice a daly se navrch 
poměrně slabé překládky, které se každou chvíli přera-
zily.  Krysy stoku prohlodaly, štuky se vyhasily a obsah 
 stoky prosakoval do slují i do sousedních sklepů 
a ještě dále.

ZPRÁVY Z MASARYKOVY ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
A MATEŘSKÉ ŠKOLY SEMČICE

CO SE DĚLO, DĚJE A BUDE DÍT VE ŠKOLE

Ze školního roku uběhla první čtvrtina, prvňáčci 
už znají první písmenka a deváťáci se začínají rozho-
dovat, kam dál. Žáci ale nesedí jen v lavicích, ale účast-
ní se různých akcí, soutěží a olympiád, ve volném čase 
navštěvují řadu kroužků, které jim škola nabízí.

Kroužky ve školním roce 2014–15:
• angličtina hrou pro žáky první a druhé třídy
• angličtina extra start pro žáky 3.–5. třídy
• tanečky pro žákyně z 1. stupně
• pohybové hry pro žáky z 1. stupně
• sportovky pro žáky 2. stupně
• fl orbal pro žáky 1. a 2. třídy
• fl orbal pro žáky 3.–5. třídy
• základy práce na PC – pro žáky 3. a 4. třídy
• korálkování
• zumba
• matika za školou
• taktik pro 2.–5. třídu
• hry a čísla – pro žáky z 2. stupně

 Škola provozuje též kroužky pro mateřskou 
školu:
• pohybové hry
• angličtina pro nejmenší

 Akce, které se již v tomto školním roce 
uskutečnily:
• žáci osmé třídy se účastní projektu SOU a SOŠ 

Jičínská MB „Cestou přírodovědných a tech-
nických oborů napříč Středočeským krajem“. 
Projekt byl zahájen v loňském školním roce, 
kdy se ho účastnili žáci 8. a 9. třídy. Je fi nanco-
ván Evropským sociálním fondem (ESF) a ze 
státního rozpočtu České republiky. Cílem pro-
jektu je podpora přírodovědného a technického 
vzdělávání na SŠ a ZŠ Středočeského kraje. Žáci 
se v průběhu školního roku v rámci projektu 

zúčastní pěti čtyřhodinových lekcí na různých 
pracovištích.

• soutěž: Za našimi stromy
• soutěž pIšQworky
• EdukArt
• exkurze na Úřad práce v MB
• přednáška mykologa ve škole
• představení agentury Pernštejni: Přemyslovci
• školní kolo biologické olympiády kategorie 

C, D 
• účast na rozsvícení vánočního stromu, příprava 

dekorací

A dále k tomu, co nás čeká:
• mikulášská nadílka pro žáky MŠ i ZŠ
• akce Muzea Mladoboleslavska: 

Pletení z orobince
• vánoční besídky ve třídách a poté vánoční 

prázdniny – od 22. 12. 2014 do 3. 1. 2015
• představení agentury Pernštejni o Přemyslov-

cích 7. 1. 2015
• návštěva divadelního představení v Městském 

divadle v Mladé Boleslavi: Pygmalion
• 7. 1. začne kurz plavání pro žáky 1. a 2. třídy 

v městském bazénu v Mladé Boleslavi
• pololetní vysvědčení 29. 1. 2015 a pololetní 

prázdniny 30. 1. 2015
• 4. 2. 2015 od 13 do 17 hod. proběhne ZÁPIS 

DĚTÍ DO 1. TŘÍDY ZÁKLADNÍ ŠKOLY. 
Zapsány budou děti narozené do 31. 8. 2009.

Akce, které na škole probíhají nepřetržitě:
• sběr starého papíru a kartonů
• sběr použitých tonerů a cartridgí
• sběr starých baterií
• sběr nefunkční drobné elektroniky
 Mgr. Jana Kočová, ředitelka školy
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PROJEKTY

Naše škola v současné době čerpá fi nanční pro-
středky ve dvou projektech.

Prvním z nich je projekt OPVK, který má zajis-
tit zvýšení počítačové gramotnosti učitelů.  Projekt 
„Dotkněme se budoucnosti“ má za úkol naučit peda-
gogy pracovat s tablety, neboť v příštích letech by 
k nám měly z EU dorazit fi nanční prostředky, které 
by nám umožnily vybavit tablety školu tak, aby s nimi 
mohla pracovat vždy alespoň jedna třída.

Druhým z výše jmenovaných projektů je projekt 
„Poznáním Britských ostrovů brilantním angličti-
nářem“. Původní záměr tohoto projektu byl, aby do 
zahraničí vyjeli všichni vyučující cizích jazyků, nejen 
angličtiny, ale ne každý měl zájem se zapojit a pro-
to nakonec zůstalo jen u kurzů angličtiny. V rámci 
tohoto projektu obdrží naše škola téměř 24 tisíc euro, 
což umožní čtyřem zapojeným pedagožkám vyjet 
na zahraniční kurz dvakrát během následujících 24 
měsíců.

Nabídka kurzů je velmi pestrá a zajímavá a proto 
si jistě každý vybere takový kurz, který nám umožní 
splnit cíle, které jsme si v našem projektu předsevzali.

  Mgr. Věra Forejtová, zástupkyně ředitelky 
a projektová manažerka školy

EDUKART 2014

Dne 16. října se konala akce EdukArt. Je to pre-
zentace SŠ, SOU a OU, kde jsme měli možnost zjistit, 
kam dál jít studovat. Akce probíhala v budově Vysoké 
školy Škoda Auto a.s. Na Karmeli. Akci navštívilo asi 
sto škol, které tu měly svůj stánek. U každého stánku 
stáli dva nebo tři učitelé či studenti, kteří školu pro-
pagovali a rozdávali letáky s informacemi. Akci Edu-
kArt navštívilo více jak patnáct devátých tříd z Mladé 
Boleslavi a okolí. Po návštěvě akce EdukArt jsme se 
šli podívat na ISŠ Karmel. Tam se nás ujala jedna stu-
dentka a provedla nás školou. Ukázala nám možnosti 
studia na různých oborech. Nyní už je jen na nás roz-
hodnout se, kam povede dál naše cesta.

  Kryštof Kučera a Michaela Šlechtová, 
žáci deváté třídy

DEVÁŤÁCI 
NA ÚŘADU PRÁCE V MB

Dne 20. října roku 2014 jsme navštívili v rámci 
předmětu volba povolání  IPS ÚP v MB neboli Infor-
mační a poradenské středisko Úřadu práce v Mladé 
Boleslavi. Zde jsme se dozvěděli podrobnosti o všech 
školách našeho kraje, jednalo se o SŠ, SOU A OU. 
Dále informace ohledně naší budoucnosti. Mohli 
jsme si tu pustit fi lmy s různými povoláními a pro-
hlédnout různé prospekty. Také nám tu doporuči-
li pomocí programu v počítači, o co bychom se měli 
zajímat dále.

 Tomáš Truksa, 9. třída

ZA NAŠIMI STROMY

Dne 20. října jsme se zúčastnili soutěže Za našimi 
stromy v Mladé Boleslavi v lesoparku Štěpánka. Naši 
školu reprezentovali žáci 7. třídy: Jakub Němec, Natá-
lie Hýblová a Lucie Košťáková (1. tým), Pavel Nosek, 

Dominik Dědina a Matěj Komárek (2. tým). Na startu 
nám dali papír s úkoly a postupně nás pouštěli na jed-
notlivá stanoviště. Poznávali jsme stromy podle kůry, 
do textu o lese jsme doplňovali správná slova, zjišťo-
vali jsme stáří stromu podle letokruhů, skládali jsme 
obrázek brouka a určovali jeho druh. Cestou jsme 
museli složit básničku o dubu. Do soutěže byl zařazen 
i úkol zručnosti. Jeden z týmu si vzal do ruky šípek, 
šišku, ořech a kaštan, běžel 20m s druhou rukou na 
hlavě a nesměl nic ztratit. Po soutěžení jsme přešli za 
Pírkovo sanatorium, kde jsme sázeli stromy. Každý 
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tým zasadil jeden dub. Potom bylo vyhlášení výsled-
ků soutěže. Měli jsme velkou radost, protože jsme se 
umístili na třetím místě (1. tým) z 16 družstev a domů 
jsme si vezli pěkné knížky o přírodě.

 Natálie Hýblová a Lucie Košťáková

PERNŠTEJNI PŘIJELI S NAUČNÝM 
PROGRAMEM PŘEMYSLOVCI 

NA ČESKÉM TRŮNĚ.

Tak jako již poněkolikáté k nám přijela skupina 
Pernštejni a jako vždy s poutavým programem. Scé-
nář jejich vystoupení tvořily obrazy z dějin pojed-
návající o našem nejslavnějším panovnickém rodu 
Přemyslovců. Tato tématika je vhodným doplňkem 
výuky dějepisu. Zařadili do programu především 
scénku o zavraždění sv. Ludmily na hradě Tetíně, kte-
rou osnovala její snacha Drahomíra, která v podstatě 
žárlila na svou tchyni pro projevování přízně jejich 
synů Boleslava a Václava k babičce. Další scénkou byla 
ona známá tragédie a současně bratrovražda v našich 
dějinách, kdy kníže Boleslav zavraždil se svými sluhy 
Hněvsou a Týrou svého bratra a vládnoucího knížete 
sv. Václava ve Staré Boleslavi, kam jej vylákal pod 
záminkou křtu svého syna, kterému pak dal jméno 
Strachkvas. Následující scénka pojednávala o Bolesla-
vovi II a o založení Pražského biskupství, kdy České 
knížectví přestalo být závislé na biskupství v Mohuči. 
Dále pak zdlouhavé spory o trůn mezi syny Boleslava 
II, který rozšířil své území na východ od historického 
jádra, které již tehdy tvořily Čechy a Morava. Byly to 
kruté zápasy mezi Boleslavem III, zvaným Ryšavým, 
knížetem Jaromírem a nejmladším Oldřichem. Na 
závěr ještě převedli scénky o snaze dalších Přemys-
lovců získat královskou korunu pro svou osobu, což 
se podařilo knížatům Vratislavovi a Vladislavovi ještě 
před rokem 1212.

Představení se nám velmi líbilo, také tím, že někte-
ří naši spolužáci byli rovněž zataženi do děje jako 
statisté.

 Eliška Špičková, 7. třída

HALLOWEEN VE ŠKOLE

V pátek 31. 10. se v naší škole konala halloweenská 
párty pro 8. třídu. Všichni jsme se tu sešli v 16 hod. 
Každý přinesl nějaké sladké nebo slané občerstvení. 
Připravili jsme si zábavu pro ostatní. Kluci se nejdřív 
bavili hraním fotbalového zápasu a holky připravova-
ly prostředí pro diskotéku a stezku odvahy. Když se 
začalo stmívat, všichni jsme se sešli u připraveného 
ohniště. Opekli jsme si buřty a zazpívali jsme písničky 
za doprovodu kytary. Poté následovala nejtajemnější 
část programu, a to stezka odvahy, která začala oko-
lo 7. hodiny večerní. Každý šel sám po cestě vyzna-
čené svíčkami, kříži a polámanými kostmi, které 
ho dovedli až ke hřbitovu. Po cestě tam i zpět plnili 
všichni různé úkoly a od každého strašidla si odnes-
li strašidelnou vzpomínku. Na závěr našeho vydaře-

ného programu proběhla diskotéka, při které jsme se 
všichni zapojili do tance. Kolem půl desáté večer jsme 
se rozjeli domů.

Celý večer se nám všem moc líbil a budeme se těšit 
na další. Děkujeme tímto paní učitelce Zíkové za peč-
livou organizaci a přípravu celé akce.

  A. Kubínová, L. Šulcová, 
K. Zoufalá a K. Grusová 
za všechny osmáky

TURNAJ V PIŠQWORKÁCH

Dne 6. 11. 2014 se vybraní žáci 8. a 9. třídy zúčastni-
li oblastního turnaje v PIšQworkách. Tato hra se hra-
je na čtverečkovaném papíře, kde proti sobě hrají dva 
soupeři, kteří střídavě píší symboly kolečka a křížky. 
Vyhrává ten, kterému se podaří napsat 5 koleček nebo 
křížků (svisle, vodorovně nebo úhlopříčně) bez sou-
peřova zabránění. Turnaj se odehrál v Mladé Bole-
slavi na Střední průmyslové škole, kde probíhal již 7. 
ročník. V naší škole byla sestavena 3 družstva s názvy 
KULHAVÁ SLEPICE – Eliška Mišnerová, Matěj Rej-
fek, Daniel Raclavský, Tomáš Truksa, Pavel Vošvrda 
a Kryštof Kučera; LEKLÁ RYBA – Jaroslav Havlát, 
Dominik Moc, Tomáš Mansfeld, Kristýna Legnero-
vá a Michal Janík; KVIK – Kateřina Grusová, Adéla 
Kubínová, Lenka Šulcová, Kateřina Zoufalá, Kateřina 
Čermáková.

Žádné družstvo se neprobojovalo do semifi nále, ale 
přesto jsme získali cenné zkušenosti, které využijeme 
v příštích ročnících.

 Kateřina Zoufalá, Adéla Kubínová (8. tř.)
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BIOLOGICKÁ OLYMPIÁDA

Dne 13. 11. se na naší škole konalo školní kolo Bio-
logické olympiády. Žáci soutěžili ve dvou kategoriích. 
Olympiáda byla určená pro žáky 6. a 7. ročníku kate-
gorie D a pro žáky 8. a 9. ročníku kategorie C. Letoš-
ní téma bylo velice pěkné a nám všem blízké – Život 
stromu. Vypracovávali jsme vědomostní test, pozná-
vačku rostlin, hub a živočichů. Laboratorní práce 
byla letos obtížnější, než jiné ročníky, ale velmi zají-
mavá, a to poznávání větviček různých stromů podle 
pupenů. Nápomocí nám byl Klíč k určování rostlin 
a stručný návod. Tři nejlepší soutěžící z obou kategorií 
budou reprezentovat naši školu v okresním kole, které 
se bude konat na Gymnáziu Dr. Josefa Pekaře v Mladé 
Boleslavi. Mezi postupující patří z kategorie D Natálie 
Hýblová (7. tř.), Lucie Košťáková (7. tř.) a Matěj Komá-
rek (7. tř.). V kategorii C byly nejúspěšnější Eliška 
Mišnerová (9. tř.), Adéla Kubínová (8. tř.) a Kateřina 
Zoufalá (8. tř.).

Celkem se Biologické olympiády zúčastnilo 29 
žáků. Děkujeme pí učitelce přírodopisu I. Králové za 
pečlivou přípravu soutěže.

 Adéla Kubínová, Kateřina Zoufalá (8. tř.)

BEZPEČNÝ PES

Dne 20. 11. 2014 jsme se přesunuli do tělocvičny, 
kde nás očekávali tři trenéři psů a jejich svěřenci. 
 První byla fenka australského honáckého psa, druhý 
byl pes americký pitbulteriér a třetí byl též pes němec-
ká doga. Každý z pejsků měl svého pána, který nám 
předvedl, co pejsek umí. Také nás seznámili se stav-
bou psího těla.

Dále nám ukázali, jak se chránit před zlým psem. 
Všechno jsme si prakticky vyzkoušeli. Naučili nás, jak 
se se psem seznámit a jak ho správně hladit. Moc se 
nám to všem – dětem i učitelům – líbilo.

 E. Špičková, 7. třída

PLETENÍ Z OROBINCE

Dne 26. 11. se 6. třída v rámci výtvarné výcho-
vy vydala do Mladé Boleslavi na hrad, kde pořádají 
každoročně vánoční programy pro děti. Ten letošní se 
jmenoval „Pletařce i pletaři Vánoce se podaří“ a obsa-
hem bylo pletení z orobince.

V úvodu nám zaměstnankyně muzea sehrá-
ly divadlo v dobových kostýmech a vysvětlily nám, 
co to vlastně orobinec je, z kolika vrstev se sklá-
dá a která je vhodná na pletení. Potom jsme se pře-
místili do imaginární „školy“, kde jsme si zazpí-
vali a dověděli se spoustu zajímavostí o tehdejší 
době a o technice pletení. Pak už začala samotná 
výroba různých typů vánočních ozdob. Všem se 
práce podařila, a proto mohl každý obdržet dobo-
vý pohled s razítkem zdárného zvládnutí pletařské 
školy.

Poté jsme navštívili výstavu funkčních hraček 
a loutek. Všichni si je mohli vyzkoušet, což také každý 
udělal a celá výstavní síň se v tu chvíli změnila na jed-
nu velkou hernu.

Plni zážitků a dojmů jsme se vraceli městem a ces-
tou jsme se seznamovali s památkami, historický-
mi domy, sochami významných osobností… Vše se 
nám moc líbilo a těšíme se, že se na hrad zase někdy 
podíváme!

 Ivana Zíková, učitelka výtvarné výchovy

BIM, BAM, BIM, BAM, 
ZVONY UŽ VYZVÁNĚJÍ…

Asi nejsem sama, komu připadá, že čas letí stále 
rychleji a než se člověk naděje, je další rok na samém 

konci. Zase jsme 
o rok starší, někte-
ří možná i moud-
řejší. Ať už je to jak 
chce, děti jsou stá-
le stejné, plné těše-
ní, touhy a očeká-
vání. Jako každý 
rok jsme psali vel-
ký dopis Ježíškovi 
a čekali, zda si ho 
odnese. Dlouho 
se nic nedělo, ale 
jednoho rána byl 
dopis pryč. Čeka-
li jsme zda, nám 
Ježíšek něco nadě-
lí. Aby nám to 
čekání lépe ubíha-

lo, připravovali jsme besídky pro naše blízké, vyrábě-
li přáníčka a překvapení a užívali si mnoha pohádek 
a hudebních programů. Dokonce přijel i kouzelník. 
Celou školku jsme si krásně vyzdobili, že i Mikuláš se 
svojí andělsko-čertovskou družinou byli překvapeni, 
jak jsme šikovní a co všechno dovedeme. Byla v nás 
mnohých malá dušička, jak to s námi dopadne, přeci 
jen k nám trošku toho zlobení patří. Naštěstí vše dob-
ře dopadlo a čerti si žádné nové pomocníky do pekla 
neodnesli. Naopak potom, co jsme jim pěkně zazpí-
vali, dostali jsme bohatou nadílku. Konečně jsme se 
dočkali. Přišli jsme z vycházky a čekal nás rozsvícený 
vánoční stromeček a pod ním spousta dárků. Všem 
našim štědrým sponzorům bych přála zažít tu atmo-
sféru, nejprve výkřiky: ,,Už tu byl, už tu byl“ a potom 
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rozzářené, šťastné dětské oči, které neví, kam se dřív 
podívat. Vám všem patří náš veliký dík. Vám všem 
– šťastné a veselé!

A sníh ať tiše padá,
jak na těch starých obrázcích,
co maloval pan Lada.

Ať je svět v bílém sametu
přes ty nejhezčí svátky,
kdy zlaté zvony vánoční
nás pustí do pohádky.
Klidné a spokojené prožití svátků vánočních 

a mnoho zdraví, štěstí, pohody a spokojenosti do 
nového roku vám všem přejí - děti a kolektiv MŠ.
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Z ČINNOSTI SEMČICKÝCH HASIČŮ

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ

Vážení přátelé, dovolte mi vás seznámit s činností 
SDH Semčice za uplynulé období.

Hlavní a očekávanou akcí bylo 11. října Vino-
braní, kde se naše zbrojnice na chvíli proměni-
la na vinný sklípek. Měli jsme z Moravy připraveny 
desítky litrů stáčeného a lahvového vína různých 
druhů a nechyběl ani burčák. Nechyběli ani tra-
diční drábové, kteří dohlíželi na „trhače“ hroznů 

a po zásluze je také, když byli přistiženi, odváděli 
do šatlavy, kde se museli vykoupit. Obsluha šatlavy 
 patřila trestancům. Před začátkem hudební produk-
ce vystoupili Baráčníci z Března se svou staročes-
kou besedou, děvčata v tradičních krojích navodila 
tu správnou atmosféru. Nadále celým večerem pro-
vázela 160 platících hostů kapela MBK – Vladislav 
Saidl.

ZIMA

Vánoční čas už blíží se zas
a za dveřmi pobíhá mráz.
Všechno pokryl bílý sníh,
z dálky ozývá se dětský smích.

Tam na kopci děti sáňkují
a o kousek dál se kluci koulují.
Doma jsem, stojím za oknem
a hledím na vločky padající na zem.

Střechy domů rampouchy zdobí,
nejde to ani popsat slovy.
Je to taková krása,
až mi nad tím srdce jásá.

Ven mě to tak hodně láká,
půjdu stavět sněhuláka.
Navléknu si čepici, šálu, rukavice
a už běžím do vánice.

 Jana Novotná, 9. třída

ZIMNÍ OBDOBÍ

Už je to tady,
vločky padají samy.
Vezmu si sáňky, boty, rukavice
a už běžím do vánice.

Děti venku bobují,
jiní se zase koulují.
Na louce je metr sněhu,
už vidím hustou mlhu.

Táta doma chystá stromeček,
maminka zas věneček.
Stromek se ještě trochu upraví
a hned se ozdobí.

Výzdobu domu chystáme,
ozdoby na stromek dáváme.
Kapra zítra osmažíme,
na Vánoce se připravíme.

Všem vám přeji krásné Vánoce,
tak jako v každém roce.
Svátky si všichni užijte
s láskou je prožijte.

 Jan Jonáš, 9. třída
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Na konci září jsme se zúčastnili Memoriálu 
J. Tůmy, který se konal v Plazích. Soutěžilo se v běhu 
60 m s překážkami. Od nás jsme měli děti ve všech 
kategoriích. Krás-
ný soutěžní den byl 
doprovázen hudbou, 
parašutistou, ská-
kacím hradem pro 
děti a občer stvením. 
Děkujeme pořadate-
lům za skvělé sobot-
ní do poledne.

První část hry 
Plamen nás čekala 
hned týden na to 4. 
10. v Chudíři, kde se 
běhal závod požár-
nické všestrannosti. 
ZPV za náš kolektiv 
běžela dvě pětičlen-

ná družstva. Jedno naše družstvo zvládlo všechny 
disciplíny s umístěním na 4. místě a druhé družstvo 
skončilo na 14. místě, obě družstva běhala v katego-

rii mladší. Myslím, že 
se nám podařilo pěkně 
zahájit další ročník hry 
Plamen.

V úterý 21. října jsme 
děti vzali za odměnu 
v soutěžích do Dobro-
vických muzeí na výsta-
vu Cukr, káva, čokoláda 
a vzdělávací program. 
Doprovodný vzdělávací 
program měli připrave-
ný na interaktivní tabu-
li, kde si děti říkaly, jaké 
potraviny jsou zdravé 
a jaké nezdravé. V další 
části vzdělávacího pro-

Z  ČINNOSTI MLADÝCH HASIČŮ

Jak jsem uvedl v minulém čísle, zúčastnili jsme se 
dne 28. 9. výcviku ve výšce a nad volnou hloubkou 
v lokalitě Suchých skal v Českém ráji. Pod vedením 
lezeckého technika z HZS Mladá Boleslav pana Fran-
tiška Macha jsme prováděli teoretickou a praktickou 
ukázku uzlů a technik určených k bezpečné práci ve 
výšce, jištění prvolezce, sebezáchranu slaňováním 
a výstup lezce. Výcvik se nám povedl jak v lezecké 
části tak i nádherným počasím.

Dále jsme byli požádáni paní starostkou, jestli 
bychom nemohli udělat drenážní šachtu pro dešťo-
vou vodu u nové přístavby hasičské zbrojnice. Obec 
nakoupila materiál potřebný k zhotovení jímky a my 
jsme během 3 brigád provedli výkopové práce, navo-
zení štěrku, ustavení skruží a dokončení zemních 
prací.

Nadchází topná sezona, proto vás chci upozornit – 
nezapomeňte si nechat kominíkem prohlédnout spa-
linové cesty od kotlů a kamen, aby nedošlo k nepří-
jemnému zážitku.

Dne 17. listopadu jsme zabetonovali trubku v hasi-
čárně, která bude sloužit jako stojan pro každoroční 
stavění májky. Dne 6. prosince nás čeká posezení sbo-
ru v hasičské zbrojnici, což bude příjemné ukončení 
letošního roku.

Tímto bych chtěl poděkovat členům jednotky, 
obci Semčice a sponzorům za práci a udržení 
akceschopnosti jednotky a zároveň všem popřát 
příjemné prožití vánočních svátků a do nového roku 
hodně zdraví a štěstí.

 Za výjezdovou jednotku Karel Klimo ml.

Z ČINNOSTI VÝJEZDOVÉ JEDNOTKY

Začátkem října jsme byli osloveni panem Ing. Vla-
dimírem Hamáčkem z Řepařského institutu v Semči-
cích, že za úklid dvora od přebytečných ráfk ů si 
můžeme utržené fi nance ponechat a tak byla svolána 
brigáda a práce byla provedena.

V průběhu listopadu jsme byli zástup-
cem fi rmy BOR Biotechnology s poboč-
kou v Semčicích osloveni, zda bychom 
neprovedli rekonstrukci areálu, ve kte-
rém byli v nájmu. Tuto nabídku jsme také 
přijali a po společné dohodě s fi rmou 
v několika brigádách provedli.

Na závěr mi dovolte vás pozvat na 
vánoční turnaj PING-SEMČICE-PONG 
OPEN 2014 ve stolním tenise, který pořá-
dáme společně s TJ SOKOL Semčice, a to 
dne 23. 12. 2014 od 16:00 v semčické hasi-
čárně. Prezence hráčů (neregistrovaných) 

je do 15:40. Dále také na Silvestrovský pochod 31. 12. 
2014, sraz výletníků je v 9:00 před hasičárnou, občer-
stvení zajištěno.

 Za SDH Semčice Petr Renner
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Z ČINNOSTI TJ SOKOL SEMČICE
Vážení sportovní přátelé, ve sportovním areálu 

máme konec další úspěšné sezóny. Rovnou bych začal 
s tím nejdůležitějším. Na konci září skočila nohejba-
lová sezóna a podle mého názoru dopadla opravdu 
dobře. Tým „A“ se opět vrátil na špičku okresního 
přeboru. Celou jarní část jsme se drželi na první děle-
né příčce s týmem Plazy „B“ a netrpělivě jsme očeká-
vali, co přinese podzimní část. Ta bohužel nebyla tak 
úspěšná, „Áčko“ prohrálo s oběma vtelenskými týmy 
a spadlo na průběžné 4. místo. Naštěstí zbytek pod-
zimu se dařilo už jenom vyhrávat, což nám vyneslo 
krásné 2. místo v okresním přeboru. Tým Semčice 
„B“ dle mého názoru také překvapil, počet vyhra-
ných zápasů se rok od roku zvedá. Z těchto zpráv 
mám obrovskou radost, protože jejich prohry jsou 
tahanice do posledních míčů a věřím, že i to se časem 
zlomí k lepšímu. Díky těmto výkonům jim náleží 
krásná 5. příčka v okresní soutěži, o pouhý jeden 
bod zůstali za 4. Dobrovicí. Proto bych všem nohej-
balistům chtěl pogratulovat a poděkovat za skvělou 
sezónu 2014.

Dále bych vám rád sdělil skvělou novinu, že se 
nám na konci léta vydařil nábor nohejbalových žáků. 
Na podzim se jich na kurtech prohánělo kolikrát 
i víc než 10. Nyní jsme se přemístili opět do tělo-
cvičny semčické základní školy. Pro nové zájemce: 
trénujeme každou neděli od 15:00 do 17:00 hodin. 
Do tělocvičny chodí stabilně 4–6 žáčků. Celou zimu 
budeme pilně trénovat a zlepšovat se, abychom už 

na jaře mohli přihlásit žákovský oddíl do krajského 
přeboru.

27. 9. jsme uspořádali ukončení sezóny. Tato akce 
se díky teplému podzimu opravdu vydařila. Účast 
byla hojná a díky tomu i kvalitní zábava dlouho do 
noci. To jako tradičně bývá poslední akcí na našem 
koupališti. Pak už následuje jenom práce, zazimování 
a uklizení kiosku a kompletní předzimní úklid areálu. 
Nesmíme zapomenout na podzimní zasazení několika 
stromečků a keříků, aby ten náš areál vypadal k světu 
a všem se tam líbilo.

Dovolte mi, abych jménem TJ Sokol Semčice ještě 
pogratuloval dvěma našim členům k jejich životním 
jubileím a to Pepíkovi Vondráčkovi a Jardovi Novot-
nému k 60. narozeninám. Oběma bychom ještě jed-
nou rádi popřáli hodně zdraví a pohody v dalších 
letech a poděkovali jim za jejich přínos semčickému 
Sokolu.

Na závěr vás chci ještě pozvat na naše tradič-
ní vánoční turnaje. Volejbal se bude konat 26. 12., 
nohejbal 27. 12. a fotbálek 28. 12. Zváni jsou všichni 
amatéři i profíci. Smyslem je přece trochu rozhýbat 
svá těla – unavená od dlouhého sezení u televize nad 
hromadami řízků, salátu a cukroví. Začátky turnajů 
budou upřesněny na internetových stránkách Soko-
la. Na závěr bych chtěl všem za celý semčický SOKOL 
popřát krásné, klidné a ničím nerušené vánoční svát-
ky a šťastný nový rok 2015.

 Za TJ Sokol Semčice Ondra Hynek

KULTURNÍ A SOCIÁLNÍ KOMISE
V sobotu 29. listopadu 2014 se, jako již tradič-

ně, konalo rozsvěcení vánočního stromu v naší obci. 
Rodiče s dětmi i starší občané přišli vstříc předvánoč-
ní atmosféře do areálu místní hasičské zbrojnice. Pro-
gram byl opravdu pestrý. Slavnostní okamžik zahá-

jilo vystoupení dětí ze základní školy pod vedením 
učitelů Mgr. Marie Helichové a Mgr. Tomáše Huška. 
Poslechli jsme si vánoční písně a koledy. Někteří z nás 
si s nimi i zazpívali. Poté se při zvonění zvonečků 
slavnostně rozsvítil vánoční strom. Děti měly mož-

gramu v tzv. dílničce si děti vybíraly jídlo a pití, které 
je zdravé a nalepovaly ho na svůj předkreslený talíř, 
který si odnesly domů.

O víkendu 21.–23. listopadu se vydali na škole-
ní rozhodčích mladých hasičů, které pořádala rada 
mládeže okresu Mladá Boleslav v Poniklé, dva členo-
vé našeho SDH Vendula Košťáková a Petr Zítka. Oba 
úspěšně složili zkoušky a mohou dělat rozhodčí na 
soutěžích mladých hasičů.

Stejně tak jako každý rok i letos jsme jeli s dětmi 
v listopadu na hory. Tentokráte jsme nejeli na cuk-
rovarskou chatu do Příchovic, ale na chatu Hadovku 
do Vítkovic v Krkonoších. Děti jsme na hory dopra-
vili auty a hasičským tranzitem v pátek 28. 11. Páteč-
ní večer, po vybalení věcí a povlečení peřin, si děti 
zahrály různé společenské hry. Druhý den nás čekal 
patnáctikilometrový výlet. Na výlet jsme se vydali 
na Dvoračky. Směrem tam jsme šli po zelené znač-
ce z horské osady Rezek a cestou zpět po žluté trase. 

Počasí nám přálo a tak slunečné výhledy na zasněžené 
vrcholky byl krásný pohled. Na chatě Štumpov-
ce, která se již pár let nachází vedle chaty Dvoračky, 
jsme se naobědvali a pak vydali zpět. Večer jsme hrá-
li zábavné hry. V neděli jsme pro děti připravili hru 
na stopovanou, kterou ony rády hrají. Stopovanou, 
při které děti plnily různé úkoly, jsme hráli v oko-
lí chaty Hadovky. Po obědě jsme sbalili věci a odje-
li směrem domů. Skvěle prožitý víkend nám zpes-
třil parádní servis chaty Hadovka, moc děkujeme 
za pobyt.

Před Vánoci si uděláme vánoční besídku a také 
navštívíme pohádku Tři bratři, kterou bude promí-
tat kino v Dobrovici 21. prosince, tím se rozloučíme 
s rokem 2014. V průběhu ledna a února nás čeká tré-
nink na štafetu požárních dvojic a vázání uzlů.

  Za vedoucí mládeže SDH Semčice 
Tereza Šturmová a Kačka Procházková 
Email: sopticisemcice@seznam.cz 



12Semčický zpravodaj • prosinec 2014

Semčický zpravodaj periodický tisk vydávaný 5x ročně v počtu 265 výtisků. Místo vydávání: Semčice. Číslo výtisku: 5, Datum vydání: 
18. 12. 2014, ZDARMA. Evidenční číslo: MK ČR E 10412. Vydavatel: Obec Semčice, 294 46 Semčice 10, IČO: 00238597. Kontakt: Telefon 
326 388 130, 326 388 286, E-mail: ou@obecsemcice.cz, http://www.obecsemcice.cz/. Tisk: Zdeněk Gola, Bělská 151, Mladá Boleslav.

12

nost napsat dopis, nebo nakreslit obrázek Ježíškovi 
a svá přání vhodit do kouzelné poštovní schránky. 
Také nás navštívil Mikuláš s čertem a andělem. Za 
básničku byly děti obdarovány drobnými sladkost-
mi. Pro přítomné bylo přichystáno malé občerstvení 
v podobě slaného pečiva, sladkého cukroví, tradič-
ní rybí polévky, teplého čaje a griotky. Byl připraven 
i menší vánoční jarmark. Návštěvníci si mohli zakou-
pit výrobky žáků ze základní školy (perníčky, věnce 
a svícny).

Zahájení letošního adventu se úspěšně vydaři-
lo. Tímto děkuji všem, kteří se na této akci podíleli, 
zejména dětem a učitelům ze základní školy, členům 
zastupitelstva, členkám kulturní a sociální komise 
a členům SDH Semčice.

Dovolte mi na závěr malé ohlédnutí za činnos-
tí předchozí i nové kulturní komise v letošním roce. 
V roce 2014 bylo v Semčicích přivítáno 8 nových 
občánků. V sobotu 29. 3. byli přivítáni: Ema Dvorská, 
Daniel Heděnec, Amália Kleknerová, Petra Kernero-
vá, Radek Pařík a Martin Hanák. V sobotu 4. 10. byli 
přivítáni: Izabela Süvegesová  a Vojtěch Šimůnek.

I letos členky komise v průběhu celého roku cho-
dily přát seniorům nad 65 let. Od 1. ledna 2015 budou 
členky kulturní komise chodit gratulovat seniorům 
slavícím kulatiny (65, 70, 75, 80 let) a všem seniorům 
nad 80 let. Ostatním oslavencům zašleme písemnou 
gratulaci, vyrobenou dětmi ze základní školy.

  Petra Hornerová, 
předsedkyně kulturní a sociální komise

FYZIOTERAPIE – REHABILITACE

REGENERAČNÍ SLUŽBY

Semčice 90 (zdravotní středisko)

• Fyzioterapie – rehabilitace
• Fyzioterapie kojenců a dětí
• Domácí fyzioterapie  
• Magnetoterapie
• Elektroléčba
• Masáže
• Lymfodrenáže, anticelulitní terapie
• Termoterapie - lavatherm 

Ordinační doba:

Po 8:00 - 15:00

Út 8:00 - 19:00

St 8:00 - 16:00

Čt 8:00 - 18:00

Pá 10:00 - 16:00

Pro objednání:

T: 734 412 586

E: rehabilitace.semcice@malyra.cz

Jsme smluvním partnerem VZP, ZPŠ, VoZP, 

ZPMV, ČPZP

Pro pojištěnce ZPŠ (209) nabízíme slevu 

10% na regenerační služby

W W W . M A LY R A . C Z

Domácí zdravotní péče a fyzioterapie


